
 

 
 

PROTOKOLL 
 

Møtetema: Brukerutvalgsmøte 28. oktober 2019 kl 13.00-17.00 

Til: Brukerutvalget ved OUS HF 

Kopi: Styret ved OUS HF, Brukerutvalget HSØ RHF 

Dato møte: 28.10.2019 

Referent: Stine Arntzen Selfors 

Tilstede: Tove Nakken, Kim Fangen, Twinkle Dawes, Pål Kjeldsen, Stine B. Dybvig, Marius Korsell, Anne 
Giertsen, Kjell Silkoset 
Gjester: Bente Hayes (sak 52/19), Kristin Hovland (Sak 53-54/19), 
Fra OUS: Morten Reymert (sak 49-50/19), Sølvi Andersen (sak 49-50/19), Nina E. Fosen (Sak 53-
54/19), Kari Skredsvig, Stine Arntzen Selfors 

Forfall: Susan Smerkerud, Brita Rønnebech Bølgen, Solveig Rostøl Bakken, Mari Ourom, Arne Olav G. Hope 
 

 

Sak nr  

48/19 
Godkjenning av innkalling og agenda 
Innkalling og agenda er godkjent 
 

49/19 

Direktørens time 
Administrerende direktør og direktør for stab pasientsikkerhet, kvalitet og samhandling svarte på 
innsendte spørsmål om ansettelsesprosessen for ny administrerende direktør og om helseforetakets 
håndtering av varsling om uønskede hendelser.  
 

50/19 

Styremøtesaker 
Administrerende direktør gjennomgikk styremøtesakene for styremøtet 1. november 2019 
Brukerutvalget har sitt årlige møte med styret denne gangen. Tove Nakken, Kim Fangen og Solveig 
Rostøl Bakken innleder. Hele brukerutvalget er invitert. 
 

51/19 

Erfaringsutveksling og orienteringssaker 
 
Oppnevning av nytt brukerutvalg: Innspill fra organisasjonene er nå på vei inn og det vil innkalles 
til samtaler med nye representanter. Innstilling fra administrerende direktør behandles i styremøtet 
18. desember 2019. 

 

52/19 

Sykehusinnkjøp HF – prioriteringer, innkjøp og brukermedvirkning 
Innkjøpsdirektør for legemidler Bente Hayes presenterte Sykehusinnkjøp HF og hvordan de jobber 
med prioriteringer, innkjøp og brukermedvirkning 
 
Vedtak:  
Brukerutvalget oppfordrer Sykehusinnkjøp til å opprette et eget brukerutvalg og til å jobbe aktivt 
med involvering av brukere beslutninger om innkjøp av nye legemidler. 

53/19 

Framtidens OUS – Legeforeningens synspunkter 
Leder i Oslo Legeforening Kristin Hovland innledet til en god diskusjon og nyttig meningsutveksling 
om ulike aspekter ved Framtidens OUS. I tillegg til Kristin Hovland og de tilstedeværende 
brukerrådsrepresentantene, deltok prosjektleder Nina Fosen i samtalen.  
 
Vedtak: 
Brukerutvalget tar saken til orientering. Denne formen for diskusjon opplevdes som meningsfull og 
Brukerutvalget ønsker å legge opp til flere slike åpne diskusjoner videre.  

54/19 
Framtidens OUS – Status for prosjektet 
Se sak over 
 

 
Eventuelt 
Ingen saker meldt 


